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Gombás Bálint
EHK delegált

Sziasztok!
Gombás Bálint vagyok logisztikai mérnök 

hallgató. 
A Hallgatói Képviselet munkáját tanácskozási 

jogú tagként kezdtem el segíteni 2020 januárjában. 
A 2020-as és 2021-es Éves Tisztújítókon Kollé-
giumi felelősi pozícióra, majd a 2021-es Időközi 
Tisztújítón Egyetemi Hallgatói Képviselői posz-
tra pályáztam, mely posztot azóta is lelkiismere-
tesen végzek, hiszen a szavazók minden alkalom-
mal bizalmat adtak, amit ezúton is köszönök! 

Az Egyetemi Hallgatói Képviseletben a leg-
jobb tudásom szerint képviseltem a kari érde-
keket, melyben segített a hallgatói képviselet 
többi tagja, illetve külön kiemelném Béres Máté 
képviselőtársam, akivel közösen gondolkoztunk 
és alkottunk véleményt az egyetemi fórumokon 
és az Egyetemi Hallgatói Képviselet ülésein, mint 
EHK delegáltak.

A 2022-es Éves Tisztújító óta az Egyetemi 
Hallgatói Képviseletben a kollégiumi referensi 
posztot tudhattam magaménak, ami új kihívások 
és megmérettetések elé állított. Szerencsére a 
kollégiumi tapasztalataim által a legtöbb feladat 
típus már ismert volt előttem, de így is az új ki-
hívás és a nagyobb felelősség teljesen más kom-
petenciákat várt el tőlem, mint amit eddig kellett 
használnom Hallgatói Képviselőként.

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet kollégiu-
mi referenseként, felelősséggel tartozol mind-
en kollégistáért, minden kollégiumért, így 4141 
hallgató lakhatását és 7 kollégium állapotát kell 
figyelemmel kísérni és a lehetőségekhez mérten 

javítani, fejleszteni. A kollégiumi felvételi pályá-
zatot minél gördülékenyebbé a kollégiumi életet 
pedig minél otthonosabbá varázsolni.

Ebben a szellemiségben kezdtem meg a 
munkát, újult motivációkkal 2022 májusában. 
Nagy projektem volt az évben, a Külső Kollégiu-
mi Bizottság (melynek az EHK referens a vezetője 
és minden kollégiumi felelős tagja) egy csapattá 
alakítása és a kollégiumi felelősök számára egy 
motiváló és barátságos közeg létrehozása, mely 
nagyon jó alapokon állt a korábbi referensnek 
köszönhetően. Ennek elérése érdekében többek 
között kollégiumi bejárásokat szerveztem, mely-
ek segítettek a résztvevőknek megismerni min-
den épületet és annak működését. Az egyetem 
kollégiumainak teljesen más a felépítése, hangu-
lata, illetve nem utolsó sorban a felszereltsége és 
állapota, ezáltal mindenki „hazavihetett” valam-
it minden bejárás után. Büszkén kimondhatom, 
hogy ez a projekt sikeres volt egy év alatt minden 
kollégiumot meglátogatunk és a kollégiumi fele-
lősök között kialakult egy olyan baráti viszony, 
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ami elősegíti a közös munkát és lehetőséget nyújt 
a további fejlődésre.

A nyári kollégiumi időszak szerencsére 
gördülékenyen lezajlott, nem zavarták meg sem 
világjárványok sem kongresszusok, ami felléleg-
zést biztosított az elmúlt évekhez képest mind-
en egyetemistának. Az őszi kollégiumi jelent-
kezést a felsőbb éveseknek próbáltuk minél 
előbb kiírni és tavaly sikerült úgy kialakítani az 
időszakot, hogy minden felsőbb éves hallgatónk 
egy hónappal a félévkezdés előtt tudhatta, hogy 
sikeresen bejutott-e a kollégiumba vagy sem. Ez-
zel próbáltuk meggyorsítani és megkönnyíteni a 
sikeresen pályázók beköltözését, illetve a sikertel-
enül pályázóknak pedig lehetőséget biztosítani 
arra, hogy még megfelelő időben találjanak más 
lakhatási lehetőséget.

Az őszi félév során elkezdtük felülvizsgálni a 
legtöbb kollégiumi szabályzatot és ezáltal időben 
módosítottuk a Kollégiumi Tagsági Jogviszonyról 
és a Kollégiumok Működési Rendjéről szóló 
Kancelláriai Utasítást, a Kollégiumi Felvételi Sz-
abályzatot, Kollégiumi Felvételi Pályázatot ezek a 
szabályzatok adják az alapjait a kollégiumi jelent-
kezés menetének és véleményem szerint sikerült 
érthetőbbé, gyakorlatiasabbá és nem utolsó sorb-
an hallgatóbarátabbá alakítani őket.

Ezeken a szabályzatokon felül elkezdődött 
a Terítési és Juttatási Szabályzat felülvizsgálata, 
melynek hasonló célkitűzései vannak, mint a fen-
tebb felsorolt szabályzatok módosításának.  Az 
év komoly feladata volt Kollégiumi Házirendek 
felülvizsgálata is, melyek módosítási egyezteté-
sei még jelen pillanatban is folynak, de itt is az a 
célunk, hogy az utoljára 2012-15 között módosí-
tott szabályzatokat a jelenlegi működésre formál-
juk és frissítsük. A házirendeket alakítsuk át úgy, 
hogy mindenki számára érthető legyen és a jelen 
állapotot tükrözze a szabályzat.

Az őszi félév végén a gazdasági válság a kollé-
giumokon is rajta hagyta a nyomát, szerencsére 

idén sikerült elkerülni a kollégiumok bezárását, 
így teljes kapacitással üzemelhetett minden kollé-
gium. A 18 fok, bár okozott kellemetlenségeket, 
de a most már Értékesítési és Szolgáltatási Ig-
azgatóság segítségével a nagy hőmérsékletválto-
zásokat próbáltuk minél gyorsabban lekezelni.

A tavaszi felvételi időszakot részben ne-
hezítette a félév eltolás, de ezt az akadályt szer-
intem sikerült úgy megugrani, hogy kevesen 
érezték a kisebb nagyobb döccenőket a pályázás 
során. 

2023 március közepén a tanulmányaim előre-
haladtával lemondtam az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletben a kollégiumi referensi posztomról, 
mert úgy éreztem, hogy már nem fogom tudni 
maximálisan ellátni a feladataimat a munka és a 
szakdolgozat írása mellett. 

Márciustól az elsajátított tudás átadásán volt 
a hangsúly, mind az itthoni képviseletünkbe, 
mind az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe. Ezt a 
tudásátadást továbbra is lelkesen fogom végezni, 
hiszen a fluktuáció hatására sok új képviselő van 
mindkét szervezetben és szeretném, ha továbbra 
is ugyanolyan jól vagy jobban működne mindkét 
szervezet az elkövetkező félévekben, mint ed-
dig.

A felsorolt indokok miatt idén már nem adom 
le újra a pályázatomat, de örülök, hogy ilyen 
sokáig része lehettem ennek a közösségnek és sze-
retném újra megköszönni, hogy 2020 júniusától 
kezdve, minden hallgatói tisztújításon bizalmat 
szavaztatok nekem! Remélem, hogy a 3 év alatt 
sikerült olyan, akár látható vagy akár nem látható 
változásokat eszközölnöm, amik elősegítették 
az életeteket az egyetemen és a kollégiumban. 
Számomra biztos, hogy nagyon sokat adott ez a 
közösség, mind emberileg, mind élettapasztalat 
szinten. Reményeim szerint, ha nem is annyit, de 
legalább egy részét sikerült vissza- átadnom az 
„új” generációnak és minden Közlekes hasonlóan 
jó élményeket fog szerezni, mint én az itt eltöltött 
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évek során.
Lezárásként két idézetet szeretnék itt hagyni 

nektek, ami meghatározta az én éveimet a Közl-
ekkaron:

„Minden ember egyforma, s annyit ér, amen-
nyit a közösség érdekében dolgozik.”

Wass Albert

„Az egyetemi közösségi élet olyan, mint egy 
homokozó, mindent ki lehet próbálni és mind-
enre van lehetőséged, egyedül tőled függ, hogy 
mit hozol ki belőle.” 

 Anonymus - Baross Gábor Kollégium kertje

Gombás Bálint
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Ragó Bernadett
Tankör és utánpótlás felelős

Sziasztok!
Ragó Bernadett vagyok, negyedéves logiszti-

kai mérnök hallgató. 2022. májusa óta töltöm be a 
Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egye-
tem Közlekedési és Járműmérnöki Kar Hallgatói 
Képviseletében a Tankör- és utánpótlás felelősi 
posztot.

2020. májusában felvételt nyertem a Men-
tor Gárdába, ahol nem csak egy, de két évig te-
vékenykedtem. Nagyon sok mindent tanultam 
ezalatt a két év alatt, sok mindenben fejlődtem, 
sok mindent tanítottam a gólyáimnak is. A mai 
napig jóban vagyok egykori tanköreimmel, mely 
szintén egy jó visszajelzés arról, hogy sikeresen 
végeztem munkám, megkaptak számukra mind-
en szükséges információt, de ezt a mentor gárda 
értékelő form eredményeiből is látszódik, hiszen 
sikerült jó visszajelzéseket kapnom. A mai napig, 
ha felmerül bennük bármi kérdés tudják, hogy 
hozzám fordulhatnak bizalommal, kereshetnek 
a problémáikkal. Ezalatt a két év alatt rengeteg 
élménnyel gazdagodtam, beleláthattam mily-
en egy rendezvény a másik oldalról is, emellett 
számos barátra és ismeretségre tettem szert.

Második mentor évem vége felé leadtam 
jelentkezésem a Hallgatói Képviselet Tanácskozá-
si Jogú Tag pályázatára, melyre sikeresen felvételt 
is nyertem. Mivel nagyon sok tapasztalatom volt 
egy Mentor Gárda működéséről, ezért leginkább 
a Tankör- és utánpótlás felelősi poszt keltette fel 
érdeklődésem és igyekeztem minél jobban bele 
látni van den hövel Lara munkájába. Három Gár-
da vezetőt éltünk meg a két év alatt és mindegyik-
től tudtam tanulni egy kicsit, mindenki máshogy 

csinálta a munkáját, így sok féle módszerbe tud-
tam belelátni már ekkorra. Lara munkáját TJT-
sként igyekeztem ott segíteni, ahol csak tudtam, 
leginkább a 2022-es tavaszi Gólyatanács volt az, 
ahol a legtöbbet segédkeztem, hiszen itt már sok 
feladatot átvállaltam tőle vagy, ha véleményem 
kérte dolgokban akkor igyekeztem azokra legjobb 
tudásom szerint válaszolni. Emellett az újabb 
Mentor Gárda felvételi összerakásában is segéd-
keztem neki. 2022. májusára Lara úgy döntött 
lemond a posztjáról, így le is adtam jelentkezésem 
a Tankör- és utánpótlás felelősi posztra. 

A hallgatók megválasztottak a posztra, így má-
justól el is kezdtem betölteni azt. Elsőként a már 
ilyenkor javában zajlódó Mentor felvételi jelent-
kezéssel kellett foglalkoznom. Larával egy újítást 
is vittünk a felvételi időszakba, így egy személyes 
felvételi tréning napot tartottam a Kamaraerdőn 
a felvételizőknek, az új Hallgatói Képviselet és az 
általam választott Szóbeli Bizottság segítségév-
el. A felvételi időszak sikeresen lezajlott és egy 
friss, sok elsőévesből álló Gárdát tudtunk össze-



6

hozni. 
Az előző évek tapasztalataiból adódóan szer-

ettem volna minél hamarabb elkezdeni a csapat-
kohézió kiépítését, hogy minél jobban együtt tud-
junk dolgozni. Nem volt nehéz feladatom, hiszen 
a frissen felvett mentorok javában ismerték már 
egymást, így könnyen össze tudtak barátkozni, is-
merkedni. Innen a következő lépcsőfok a minden 
évben sarkalatos pontot jelentő „MG-RB kapcso-
latot” volt tervben a lehető leghamarabb össze-
kovácsolni, ezért az akkori Rendezvényfelelőssel 
karöltve júliusban megszerveztük az első MG, 
RB hétvégét, mely őszinte véleményem és mások 
véleménye szerint is az egyik legjobb döntésünk 
volt, amit valaha hoztunk. A csapat összeállt, sik-
eresen megtanultuk az azévi gólyatáncot és sze-
kciók keretein belül elkezdtük felépíteni az em-
bereket egy gólyatáborra. 

Ezután elindult még jobban a gólyatábor sze-
rvezési időszak, ahol üléseket tartottunk a men-
torokkal a táborról és segítettünk a Rendezvé-
nyszervező Bizottságnak, ahol csak kellett. A 
gárdám koordinálása mellett feladatom volt a 
tankörórák kitalálása, illetve a tankörbeosztás, 
mely okán sok kommunikációt folytattam Mik-
us Eszterrel és Dr. Komócsin Zoltán Tanár Úrral. 
A gólyatábort abszolút sikeresnek könyvelhettük 
el, minden szervező a lehető legjobbat nyújtot-
ta, tudtunk egy csapatként működni és ezért a 
gólyáknak egy felejthetetlen tábort nyújtani.

Itt a nehéz munka nem ért véget, ugyanis 
kezdődött a félév, azzal együtt pedig a Regisz-
trációs hét, aminek a megszervezése is az én fela-
datom volt. Szerencsére sok segítséget kaptam az 
előző olyan Tankör- és utánpótlás felelőstől, aki 
szervezett már ilyet, emellett bárkitől segítséget 
vagy véleményt kértem rendelkezésemre állt. 
A reghéten tartottunk mentorok által tartott 
felkészítőket, flekken partyt, szakestélyt, gólyaha-
jót, kampuszbejárást és bulikat is. A rendezvény 
értékelőjéből megkaptuk válaszul, hogy nagyon 

szerették az egész hetet, hasznosnak találták a 
felkészítőket és jól érezték magukat a délutáni és 
esti programokon is.

Ezek után a mentorok elkezdtek heti rendsze-
rességgel tankörórákat tartani, melyekre a regisz-
trációs héten szerveztem nekik termeket és 
elláttam őket esetlegesen anyagokkal. A Gárda 
számára heti/kétheti üléseket tartottam, hogy 
mindig át tudjuk beszélni az aktuális dolgokat 
vagy éppen fel tudjunk készülni a következő es-
eményekre.

Az őszi félév során is számos rendezvényt 
tartottunk vagy segédkeztünk bennük. Sze-
rveztünk Pálinkás jóreggeltet, Ismerd meg 
városod és Kocsmatúrát is, mely rendezvények 
szintén elérték céljukat és a visszajelzésekből is 
megtudtuk, hogy sikeres programokat tudhat-
tunk magunk mögött. Az Öntexpo rendezvényen 
segédkeztünk és igyekeztünk bevonzani az 
elsőéveseket a különböző körökbe, bizottságokba. 
Novemberben tartott Gólyabál szervezkedésé-
ben is segédkeztünk, ha tudtunk, emellett Men-
tor produkcióval is készültünk heti próbákkal a 
gólyák számára. Én pedig külön a gólyák próbáit 
segítettem és időnként felügyeltem, válaszoltam 
kérdéseikre készségesen.

Novemberben részt vettünk az egyetem Nyílt 
napján, ahol a karunk standjánál válaszoltunk 
az ide felvételizni vágyó diákok kérdéseire, ig-
yekeztünk legjobb tudásunk szerint átadni nekik, 
minden információt, amire csak szükségük volt. 
Egy nyugodtabb decemberi időszak után elkezd-
tem az Educatio kiállítása szervezésében segéd-
kezni és folyamatosan tájékoztattam a Hallgatói 
Képviseletet és a Mentor Gárdát is, majd pedig a 
három napos kiállításon minden nap kellő számú 
emberrel részt vettünk és igyekeztünk minél több 
embert egyetemünkre és azon belül a karunkra 
bevonzani. A rendezvények mellett tartottunk 
zárthelyi felkészítőket is, illetve az erre vál-
lalkozókat is segítettük.
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A tavaszi félév elején sokat segédkeztem Dallos 
Bálintnak a rendezvénynaptár összeállításában, 
tanácsokkal láttam el és igyekeztem kérdéseire 
válaszolni. A félév során sok más rendezvényben 
is segítettem az ő munkáját rendezvény szervezői 
tapasztalataimat átadva. Emellett az új Rendezvé-
nyszervező Bizottság felvételi elbeszélgetéseiben 
segédkeztem.

Az őszi Kocsmatúra nagy sikerére való tekin-
tettel tavasszal is megrendeztük ezt az eseményt, 
mely szintén nagy sikert aratott. Márciusban 
megtartottuk a Gólyatanács vetélkedőnket három 
alkalommal, melyet szintén egy jól sikerült ren-
dezvénynek könyvelhetünk el. Idén újításként 
egy egész alkalmat szántunk külön a Hall-
gatói Képviseletre, így annak is az utánpótlását 
elősegítve. Márciusban az új Tanácskozási Jogú 
Tagokkal összeraktuk a 2023-as Mentor Gárda 
felvételit, melybe szintén újításokat vezettünk 
be. 

Újabb projektként, amit majd az utódom fog 
tovább vinni elkezdtük a karok közötti Mentor 
Gárda vezetőkkel a kapcsolatot kialakítani, hogy 
egy esetleges tudásátadásra lehetőség nyílhasson, 
mely minden kar számára hasznos tud lenni.

Az elmúlt évben sikerült egy nagyon jó csap-
atot összehoznunk, melyeket csapatépítőkkel és 
sok közös beszélgetéssel segítettünk elő. Az RB-
vel is jól tudtunk együtt működni az összes ren-
dezvény során, így sikerült velük is egy jó csapa-
tot alkotnunk.

Ez alatt az év alatt számos új tudással, tapasz-
talattal gazdagodtam, rengeteg embert ismertem 
meg, sikerült felpörgetni a kari közéletet, átad-
tam minden tudást és szeretetet a mentoraimnak, 
amire csak szükségük volt és köszönöm, hogy 
az „Anyukájuk” lehettem. Mindezek mellett egy 
nagyon jó Hallgatói Képviselet tagja lehettem, 
mellyel a sok csapatépítő, folyamatos viccel-
ődések mindig segítették a nehéz féléveken való 
túllendülést. 

Köszönöm, hogy 2022. májusában megsza-
vaztatok Tankör- és utánpótlás felelősnek és egy 
szuper évet tudhatok magam mögött! Sok sikert 
kívánok a következő Képviselet tagjainak!

Ragó Bernadett


